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Ying Huang 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Data protection 

◼ General corporate 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Corporate compliance 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Before joining Han Kun Law Offices, Ms. Huang interned with both Zhejiang T & C Law Firm and 

King & Wood Mallesons. 

Ms. Huang concentrates her practice on data compliance, corporate compliance, and general 

corporate matters.  In the area of cybersecurity and data compliance, Ms. Huang has served MNCs 

and domestic companies in dozens of compliance projects, including advising on data compliance 

matters, providing data compliance analyses, data legal due diligence, formulating corporate internal 

data policies, drafting data agreements and standard data protection clauses, and assisting clients in 

investigating and managing data incident crises.  Ms. Huang has served clients in industries covering 

banking, technology, travel, retail, pharmaceuticals, advertising, digital mapping, facility 

management, online payments, and precision marketing, etc. 

Ms. Huang also focuses on mergers and acquisitions.  Ms. Huang has advised numerous clients, 

including both SOEs and MNCs, in mergers and restructurings, providing them with legal services 

including legal due diligence and drafting transaction documents. 

EDUCATION 
Ms. Huang received her LL.M. degree from Shanghai Jiao Tong University in 2018.  Prior to that, 

Ms. Huang earned an LL.B. degree from Zhejiang University in 2016. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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黄颖 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 数据保护 

◼ 一般公司事务 

◼ 兼并和收购 

◼ 公司合规 

工作经历 

在加入汉坤律师事务所之前，黄律师曾在浙江天册律师事务所和金杜律师事务所实习。 

黄律师主要从事数据合规、公司合规及一般公司事务。其中，在网络安全和数据合规业务领

域，黄律师曾为多家跨国企业及境内公司在数十个项目中提供了法律咨询服务，包括数据合

规咨询及专项分析、数据法律尽调、公司内部数据处理合规指引起草、数据协议或条款的起

草以及协助客户调查和处理数据突发事件等，行业领域覆盖了金融、科技、旅游、零售、医

药、广告、网络地图、物业管理、在线支付以及精准营销等。 

黄律师还从事兼并和收购业务。黄律师曾代表跨国公司、国有企业在内的众多客户处理并购

重组交易，为客户提供包括法律尽职调查、交易文件的起草等法律服务。 

教育背景 

黄颖律师于 2016 年获浙江大学法学学士学位，后于 2018 年获上海交通大学法律硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


